
Referat af ekstra ordinær general forsamling d. 27/6. 

• Valg af dirregent. 

Der blev ikke valgt en dirigent grundet fremmødet. Der var kun 5 husstande repræsenteret hvor de 4 af 
dem var fra bestyrelsen.  

• Regnskabsaflæggelse, til godkendelse af generalforsamlingen. 

Formanden forklaret grunden til indkaldelsen vedr. at der havde været lidt udfordringer for den forrige 
kassere med at få regnskabet til at gå op. Dette er blevet rettet op af den nye kassere sammen med en 
revisor og regnskabet blev fremvist og blev godkendt ved generalforsamlingen. Der var en grundejer 
som ikke var enig I regnskabet grundet den store udgift til saltning. Bestyrelsen forklarede at man har 
taget hånd om det så udgifter til dette fremadrettet bliver holdt under kontrol. 

• Budgetforslag, til godkendelse af generalforsamlingen. 

Budget blev godt. En grundejer spurgte ind til beløb sat af til bagstier og bestyrelsen forklarede at det 
var til at begynde og få udbedret de stier der er mest slidte. 

• Valg af suppleanter til bestyrelsen.  

Sune modtog genvalg og der var ingen andre og forsætter I bestyrelsen som suppleant. 

 


